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      Protokoll 

Styre møte 5  

6 september 2023 

 

Utvalg: Varangerhalvøya Nasjonalparkstyre  

Møtested: Fysisk i Nordreisa, på teams 

Dato: 29.06.2023 

Tidspunkt: Kl. 08.30 - 10 

 

Tilstede:  

Jens- Petter Falkensten 

Hanne Iversen Noste (deltok via nett) 

Frank Inge Sivertsen 

Torbjørn Tangen 

 

 

 

Merknad : 

Tilleggssak  

42/23 Behandling av søknad om endret plassering for værstasjon ved Ragnarokk hytta - 

Varangerhalvøya nasjonalpark - UIT COAT 
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Protokoll ST 35/23 Registrering av deltakere og beslutningsdyktighet 

Vedtak 

Tre representanter møtte fysisk og en deltok via nettilgang. 4 av 7 møtt, og styret er vedtaksdyktig. 

Enstemmig 

 

Protokoll ST 36/23 Godkjenning av innkalling og saksliste, valg av elektroniske 

underskrivere   

 

Protokoll ST 37/23 Godkjenning av protokoll fra forrige møte  

Møte 4 ble avlyst, protokoll fra styremøte 3 godkjent på e-post. 

 

Protokoll RS 31/23 Delegasjonssaker 

Link til saker behandlet på delegert myndighet av forvalter fremkom av møtedokumenter. 

Enstemmig. 

 

Protokoll ST 38/23 Orienteringssaker 

• Budd på verneforskrift anmeldes - brann ved hytte. 

• Fastsettes frist for riving av utedo, som skulle vært samlokalisert med nytt uthus. 

• Honorar for oppsett/ nedtaking av brua i Ordo foreslås til 5000 kr - Ordo 

hytteforening. Det lages en arbeidsbeskrivelse.  

• Økonomi. Det meldes tilbake til Statsforvalteren at to planlagte tiltak utsettes til neste 

år. Utsatt til neste år: Gjennomføring av besøksstrategi Ytre Syltevika naturreservat 150 000 

kr og Gruslegging av kjørespor Komagdalen, for å unngå parallelle stier, 150 000 kr  

Forøvrige orienteringssaker tatt til orientering. Enstemmig 

Protokoll ST 39/23 Eventuelt 

Ingen saker. Enstemmig 

Protokoll ST 40/23 Uttalelse til ny snøskuterløype og endring snøskuterløype 

– Vardø kommune – Komagvær til Oksevatn 

Vedtak. Som innstilt: 

Varangerhalvøya nasjonalparkstyre gir tilbakemelding om at flytting av skuterløype som i dag 

går nærme E75, vil gå svært nært nasjonalparkgrensen, og vil kunne ha negativ påvirkning på 

trua arters funksjonsområder, og medføre økt støy inn i nasjonalparken, som vil være negativt 

for friluftslivet og dyreliv. Effekten på økt ferdsel i område trua arters hjemmeområder, er lite 
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kjent relatert til deres områdebruk. Både vurdering av eventuell effekt på de mest trua 

pattedyr og fugl som fins i området ved løypa er utelatt i kommunens vurdering.  

Områdets snøforhold i foreslått trasê slik vi kjenner de vil trolig være mer variable med mer 

kupert terreng og opplegg av snøfonner som vil være en fare for de som ferdes, og særlig ved 

flatt lys og dårlig sikt. Snøforholdene ved E75 er mer jevnt stabile og tryggere med flatere 

trasê og flere referansepunkter omkring løypa. 

Løsningen vil nok også gi en rekke dispensasjonsøknader til kommunen om å kjøre snøskuter 

fra hyttene ved E75 mellom Komagvær til Kramvik – for atkomstløyper fra hver hytte, til 

skuterløypa som da vil gå høyt til fjells langt fra hyttene. I dag går løypa like ved hyttene 

langs vei. Nytt forslag vil øke forstyrrelser i naturen i området, og funksjonsområdene til de 

trua artene ytterligere med flere «dispensasjons løyper» fra hyttene til den åpne 

snøskuterløypa.  

En eventuell justering av snøskuterløypa med litt større avstand fra E75 på de punkter Statens 

vegvesen viser til for å bedre sikkerheten, vil være en bedre løsning for naturmangfoldet, og 

for øvrig brukere med hytte langs E75. Støy og forstyrrelsessone vil gå paralellt mht. E75 og 

snøskuterløypa. 

Varangerhalvøya nasjonalparkstyre er negativ til forslaget om snøskuterløype mellom 

Falkefloget og over Oksevatnet. Nært nasjonalparkgrensen virker hensyn til ivaretakelsen av 

naturmangfoldet utelatt fra vurderingene ved valg av trasê, og vil ikke ivareta de nødvendige 

hensyn til trua arter, som har funksjonsområder her både innen og utafor nasjonalparken. 

Oksevatnet er et vatn med atkomst med skiløype og således viktig for friluftslivet, mht. 

vinterlig fysisk aktivitet i naturen som omfatter stillhet og lite forstyrrelser. Dette er lite belyst 

i «Plan for utredning av nye snøskuterløyper i Vardø kommune». Oksevatnet er i dag et 

område som kan anbefales for de som vil gå på ski, isfiske, lite forstyrrelser eller oppleve 

stillhet i randsonen til nasjonalparken. Noe dyrelivet i området med forekomst av trua arter 

også drar fordeler av. Dette er ikke belyst i utredningen. Løypeplassering strider mot 

forpliktelsene til å ivareta naturmangfoldet i området.  

Protokoll ST 41/23 Behandling av klage på avslått søknad om bruk av ATV til 

Hybia – Komagdalen – Varangerhalvøya nasjonalpark – Arnt Støme 

Saken ble drøftet. Komplett saksfremlegg ettersendes og behandles på e-post. Enstemmig. 
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Protokoll ST 42/23 Behandling av søknad om endret plassering for værstasjon 

ved Ragnarokk hytta - Varangerhalvøya nasjonalpark - UIT COAT 

Behandling 

Som innstilt, enstemmig. 

Vedtak 

Varangerhalvøya nasjonalparkstyre avslå søknad om å flytte værstasjon fra dagen 50 m unna til 100 

m unna Ragnarokk hytta (100 m) jamfør Verneforskriften for Varangerhalvøya nasjonalpark §§ 2 og 

3.1, og Naturmangfoldlovens 9 (føre -var hensyn), 48 §. Flytting av værstasjonen i lengre avstand fra 

hytta enn dagens 50 m, vurderes for å stride mot verneformålet – «bevare et stort i det vesentlige 

urørt naturområde, tilnærmet fritt for tekniske inngrep» og vil påvirke verneformålet nevneverdig. 

Ved etablering av infrastruktur såpass langt unna den eksisterende Ragnarokkhytta dvs. 100 m, 

ansees værstasjonen for å kunne påvirke landskapet og verneformålet nevneverdig. Prosjektet 

anbefales å gjøre systematiske snømålinger i 50 m radius rundt hytta mht. å finne den beste 

plassering, jamfør avklart avstand for plassering på inntil 50 m fra hytta i vår tidligere tillatelse. Av 

design på værsenderen ser vi at det er mulig å plassere måleutstyret øverst på midtstolpen for å øke 

avstanden til bakken. Søknad om motorferdsel er ikke behandlet i denne saken. Den kan behandles 

på delegert myndighet når justering av plassering er avklart. 

 

 


